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Оп ]_5th of Novembe r 2О2З, it has Ьееп agreed Ьу and between:

Graduate School Universitas Negeri Yogyakarta (hereinafter called GS UNY), represented Ьу Prof.

Dr. Anik Ghufron, M.Pd. in his capacity as Dirесtоr, hereinafter rеfеrrеd to as FIRST PARTY

and

lnstitute of Metallurgy and Оrе Beneficiation JSC (hereinafter called lMOB), represented Ьу Рrоf.

Bagdaulet К. Kenzhaliyev in his capacity as Chairman of the Воаrd - Gепеrаl Director, hereinafter

rеfеrrеd to as SECOND PARTY.

Тhеrеfоrе, in consideration of the mutual promises recited herein, the parties аgrее as follows:

l. Scope of Work

The purpose of this lmplementing Аrrапgеmепt (lA) is to set forth the terms and conditions,

the scope of works, and responsibility of the Parties associated with the соllаЬоrаtiоп of

sреаkеrs at the lпtеrпоtiопаl Practical lпtеrпеt Сопfеrепсе оп "Challenges of Science"

organized Ьу the lnstitute of Metallurgy and Оrе Beneficiation JSC, Satbayev University.

II. Period of Services

Рrоf. Dr. Heri Retnawati frоm Graduate School Universitas Negeri YоgуаkаrtаЪеrчеs as ап

lnternational Speaker for the реriоd of November 15th, 2О2З to November ].6th, 2О2З.

lll. Duration of Agreement
This Agreement is valid fоr З0 days and becomes effective on the date that it is signed Ьу the

official representatives of both institutions.

lN W|TNESS WHEREOF, the parties hereto have executed this Аgrееmепt as of the date first written

above.

lnstitute of Metallurgy and Оrе Beneficiation JSC

Yogyakarta

а__

frоп, M.Pd. Рrоf. Bagdaulet К. Ке

WоП{ГКьИ,,Дк
Ао <ИМио>

uate school сhаirmап of the Воа



Бlлlм БЕрудl зЕрттЕу жанЕ БАfАлАу мАгистрАтурАсы,

ДЖОГЯКАРТА МЕМЛЕКЕТТlК УНИВЕРСИТЕТl

жэнЕ
мЕтАллургия жанЕ кЕн БАЙыту институты

АрАсындА
ХАЛ Ы КАРАЛ Ы К СПИКЕР ТУРАЛ Ы КЕЛ lсl МД] ЖYЗЕГЕ АСЫРУ

SA гl],,\YliY
tJ n"*lV liltýl'l'Y

/U Nз4.17lLN/202з

2023 жылдыц 15 карашасында осы цyжат келiсiлдi:

Аник Гуфрон (Anik Ghufron) Graduate School Universitas Negeri Yogyakarta (будан api - GS UNY

деп аталады)директор цызметiн атцарады, api цараЙ БlРlНШl ТАРАП

жане

кМеталлургия жане кен баЙыту институтыD АЦ (бчдан api - IMOB) Басцарма Терагасы - Бас

директор ретiнде профессор Багдаулет Кенжалиев, будан api - ЕКlНШl ТАРАП деп аталады.

Сондыцтан, осы кyжатта айтыляан озара уаделердi ескере отырып, тараптар келесiдей келiседi:

l. Жумыстыц мацсаты
Осы lcKe асыру келiсiмiнiц (lA) мацсаты <Металлургия жане кен байыту> А(, Сатбаев

университетi уйымдастырfан кfылым езектi маселелерi> тацырыбындаfы хальlкаралык

практикалыц интернет-конференцияда спикерлердiц ынтымацтастыfымен байланысты

шарттарды, жyмыстардыц келемiн жане Тараптардыц жауапкершiлiгiн белгiлеу болып

табылады.

ll. Щызмет корсету мерзiмi

flжогякарта Мемлекетгiк Университетiнiц Магистратура мектебiнiц профессоры, доктор
Хери Ретнавати2О2З жылдыц 15 царашасы мен 2О2З жылдыц 16 царашасы аралыfында
халыцаралыц спикер ретiнде цызмет етедi.

lll. Келiсiмнiц мерзiмi
Осы келiсiм 30 кун iшiнде жарамды жане оfан eKi тараптыц ресми екiлдерi цол цоЙ+ан

KyHHeH бастап кушiне енедi.

ОСЫНЫ КУаЛАНДЫРУ YШlН, тараптар осы Келiсiмдi жоrарыда бiрiншi рет жазылfан KyHi

орындады.
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